
Zápisnica z Rady školy pri ZŠ s MŠ, Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Miesto a čas: 28.8.2019 o 17.00 hod. zborovňa ZŠ s MŠ Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Prítomní/neprítomní: 

Mgr. Elena Dobiašová, predsedníčka rady školy – prítomná 

Adriána Brezulová, podpredsedníčka rady školy – prítomná 

Mgr. Blanka Tamajková – prítomná 

Mgr. Iveta Moravcová – prítomná 

JUDr. Mária Petríková – prítomná 

Mgr. Zlatko Vladovič – prítomný 

Ing. Andrej Müller – ospravedlnený 

Mgr. Rastislav Hauliš – prítomný 

Daniela Ukropcová – prítomná 

Zuzana Raciková - ospravedlnená 

Milan Chalány – prítomný 

Hosť: PaedDr. Denisa Králičová – riaditeľka ZŠ 

Prezenčná listina prítomných tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Správa o hospodárení školy v šk. roku 2018/2019 

3. Umiestnenie žiakov na stredné školy 

4. Vyhodnotenie zápisu žiakov do prvého ročníka na šk. rok 2019/2020 

5. Prerokovanie a schválenie školského vzdelávacieho programu na školský rok 2019/2020 

6. Návrh na zavedenie nových študijných alebo učebných odborov 

7. Nový štatút rady školy 

8. Zmeny v personálnom obsadení RŠ 

9. Aktuálne problémy školy 

10. Diskusia 

11. Uznesenie  

12. Záver 



Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka rady školy privítala prítomných. Oboznámila ich s dnešným programom, ktorý 

dostali taktiež v pozvánke. 

 

K bodu 2: 

Správu o hospodárení školy v šk. roku 2018/2019 predniesla p. riaditeľka PaedDr. Denisa 

Králičová. 

 

K bodu 3: 

O umiestnení žiakov na stredné školy informovala prítomných predsedníčka RŠ, Mgr. Elena 

Dobiašová 

 

K bodu 4: 

V školskom roku 2019/2020 je na našej škole prihlásených 50 žiakov prvého ročníka, ktorí sú 

rozdelení do dvoch tried po 25 žiakov. Informáciu podala Mgr. Elena Dobiašová. 

 

K bodu 5: 

O školskom vzdelávacom programe ISCED1, ISCED2, Inovovanom školskom vzdelávacom 

programe pre žiakov s narušenou komunikačnou schopnosťou a o ISCED 0 pre MŠ „Hravo – 

Zdravo“ podala informácie pani riaditeľka PaedDr. Denisa Králičová, kde hneď po jeho 

oboznámení bol jednohlasne odsúhlasený RŠ. 

 

K bodu 6: 

Nové študijné odbory zostávajú tie isté z predchádzajúceho školského roka. Jedná sa o 

predmet „Rýchlopis“ vo štvrtých ročníkoch, ktorý je dotovaný 2 hodinami týždenne.  

 

K bodu 7: 

Na základe toho, že sa ZŠ spojila s MŠ a dieťa rodiča, ktorý je v RŠ po roku odchádza z MŠ 

do ZŠ museli by byť každý rok nové voľby. Z toho dôvodu sme zmenili v Štatúte RŠ Čl.5 

Spôsob voľby členov rady školy, bod 7, ak sa v priebehu funkčného obdobia uvoľní miesto 

člena rady školy a je potrebné RŠ doplniť o nového člena z poradovníka náhradníkov, ktorí 

boli zvolení vo voľbách jednotlivých zložiek ( podľa zápisnice z volieb). Rada školy nový 

štatút RŠ jednohlasne odsúhlasila. 

 

K bodu 7: 

V tomto školskom roku 2019/2020 prišlo k personálnym zmenám v RŠ z toho dôvodu, že 

dieťa člena RŠ z MŠ už je žiakom ZŠ a tak ďalší v poradí z volieb do RŠ je pani Kristína 

Kurucová, ktorá na voľbách získala 10 hlasov. 

 

K bodu 8: 

- materiálne dovybavenie MŠ 

- pracuje sa na oplotení ZŠ s MŠ 

- elektronické triedne knihy sú zavedené pre ZŠ aj MŠ 

- aplikácia ŠJ do mobilných telefónov je funkčná 

- konvektomat v ŠJ 



K bodu 9: 

Do diskusie sa prihlásila p. Ukropcová a prítomných poinformovala o tom, že naša školská 

jedáleň prešla bez problémov na odoberanie obedov s čipmi.  

 

K bodu 10: 

 

Uznesenie RŠ zo dňa 28.8.2019 

 

a) RŠ berie na vedomie bez pripomienok: 

 

- Správu o hospodárení školy v šk. roku 2018/2019 

- Umiestnenie žiakov na stredné školy 

- Vyhodnotenie zápisu žiakov do I. ročníka v šk. roku 2019/2020 

 

b) RŠ schválila: 

 

- Vzdelávací program ISCED1, ISCED2, Inovovaný školský vzdelávací program pre               

            žiakov s narušenou komunikačnou schopnosťou a ISCED0 pre MŠ „Hravo – zdravo“ 

 

K bodu 11: 

  

Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Elena Dobiašová 

 

 

V Hlohovci 28.8.2019 

 

 

                                                        ___________________________ 

         Mgr. Elena Dobiašová 

                                                         predsedníčka rady školy 

 


